
AINEJÄRJESTÖ ASTÉRIX RY PÖYTÄKIRJA 9.12.2010 KAUSI 2010–2011

Ainejärjestö Astérix ry:n kokous

Aika to 9.12.2010 klo 12.09 – 13.14

Paikka Yliopiston kirjaston ryhmätyötila 2, Seminaarinkatu 15, Jyväskylä

Läsnä Helene Mulari, Karim Aissa Baccouche, Miika Hämynen, Marika Rauhamäki, Katri 
Simi (saapui kohdan 6. käsittelyn aikana), Annika Kauhanen, Hilla Kaipainen (poistui 
kohdan 8. käsittelyn aikana) ja Katja Länsimäki

1. Kokouksen avaus
Puheenjohtaja Karim Aissa Baccouche avasi kokouksen klo 12.09.

2. Laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen
Kohta 7. muutettiin muotoon Eron myöntäminen edelliselle rahastonhoitajalle ja 
uuden rahastonhoitajan valinta. Kohdaksi 9. lisättiin Hyvä opettaja. Esityslista 
hyväksyttiin muutoksineen.

4. Pöytäkirjantarkastajien ja ääntenlaskijoiden valinta
Kokousvirkailijoiksi valittiin Marika Rauhamäki ja Miika Hämynen.

5. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen ja hyväksyminen
Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin sellaisenaan.

6. Ilmoitusasiat
Karim Aissa Baccouche ilmoitti, että JYY:n uusi hallitus on valittu.

Miika Hämynen kertoi YK:n kuulumisia. Edellinen kokous pidettiin 1.12. Siellä 
valittiin uusien sääntöjen mukainen hallitus kevään tynkäkaudelle. Hallitukseen 
valittiin:

• Puheenjohtajaksi Miika Hämynen
• Sihteeriksi Iina Julkunen
• Rahastonhoitajaksi Kirsi Kiviniemi
• Tapahtumavastaavaksi Sanni Marjanen
• Varapuheenjohtajaksi Johanna Kujanpää
• Jäseniksi ????

La Stradasta ei ole vielä edustajaa hallituksessa, ja sellainen tarvitaan.

YK:n kokouksessa käsiteltiin myös seuraavia asioita:
• 24.11. järjestettiin sitsit, jotka menivät ihan hyvin.
• Keväälle suunniteltiin yhteisiä sitsejä Linkin ja Dumpin kanssa.
• 10.2. on YK:n tanssiaiset Aalto-salissa.
• YK on ostanut kaikki hallussaan olevat haalarimerkit.

o Astérixille tuli näistä rahaa 202,50 €
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• Beaujolais Nouveau –avustushakemus käsitellään seuraavassa kokouksessa.
• Laitoksen varajohtajan tapaaminen on pe 10.12.
• Fuksipassit kerätään kuluvalla viikolla 49.
• Sturm und Drangia kiinnostaa alumnipäivien järjestäminen. 

o Karim Aissa Baccouche ehdotti aiheeksi erikoisia sivuainevalintoja. 
Alumnipäivät koettiin muutenkin hyväksi ajatukseksi.

• Seuraava YK:n kokous pidetään 19.1. klo 16 Ilokiven hallituskabinetissa.

Miika Hämynen kertoi Kopo-asioista. Laitoskokous pidettiin 24.11. Paikalla oli noin 
10 opiskelijaa.

8.12. oli Laitosneuvoston kokous. 
• Laitoksen uudet koulutus- ja tutkimusstrategiat hyväksyttiin. 
• Kielten laitoksen poissaolosäännöt yhtenäistyvät. 
• Ei ole selvää, tuleeko romaanisen filologian poistuvien opettajien tilalle 

ketään.
• Koulutus- ja tutkimusstrategioiden muuttuminen vaikuttaa 

opetussuunnitelmaan: entisten kolmen suuntautumisvaihtoehdon tilalle tulee 
kaksi (opettajaksi opiskelevat ja muut). Romaanisessa filologiassa nämä 
tulevat voimaan ensi syksynä, muissa oppiaineissa vuoden päästä.

Opetuksen kehittämisryhmässä käsiteltiin seuraavia asioita:
• Englannin opiskelijat olivat valittaneet kursseille ilmoittautumisesta: Korppi 

ruuhkautuu aina, ja haluamilleen kursseille ei välttämättä pääse.
• Opettajatuutorointi: se on aktiivista ensimmäisinä vuosina, myöhemmin sitä 

järjestetään tarpeen mukaan. Laitoksen tasolla sitä voitaisiin järjestää 
myöhemminkin, ja tarvetta opettajatuutoroinnille pitäisikin vuosittain kysellä.

o Annika Kauhanen huomautti, että 2 vuotta sitten Arja Hammela oli 
kysellyt asiasta opiskelijoilta, ja silloin siitä oli pidetty kovaa meteliä. 

• Hopsia pitäisi tarkistaa säännöllisesti. Hops on välillä turhan tarkka: jo 
ensimmäisenä opiskeluvuotena pitäisi tietää, milloin aikoo käydä minkäkin 
kurssin.

• Itsenäisen opiskelun ohjaus. Tavoitteena on kysellä, kuinka itsenäinen opiskelu 
toimii. Sitä varten on tarkoitus järjestää IT-tukea.

Annika Kauhanen kävi 7.12. Sopo-kokouksessa. Siellä käsiteltiin seuraavia asioita:
• SYL-liittokokous vaatii lomapankkia pätkätyöläisille.
• Useat ylioppilaskunnat ovat nostaneet esille korkeakoulukiusaamisen, 

yliopiston sokean pisteen.
• Verenluovutuskilpailu: Astérix voitti. Palkinnoksi saamme pitää saunaillan 

Opinkivellä, ja saamme sinne mahdollisesti myös tarjoilua.

Astérix sai ympäristömerkin. Emme kuitenkaan saaneet kilpailuvoittoa tai 
kannustuspalkintoja. Ympäristökilpailun sääntöuudistuksen mukaan jatkossa ei saa 
käyttää kertakäyttöastioita, jos haluaa saada merkin. 

Polttava kysymys –kampanja nostaa esiin ilmaston lämpenemisen.

JYY hankkii lisää kestoastioita.
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Karim Aissa Baccouche kertoi, että edustajiston kokouksessa käytetään edelleen 
kertakäyttöastioita. Tarjolla on vierekkäin sekä oikeita astioita että kertsejä, ja ihmiset 
käyttävät näistä kertsejä. Koko homma on jokseenkin ihmeellinen.

Annika Kauhanen ilmoitti, että Astérixin ilmoitustaululla on joulukalenteri, jonka 
luukkuja saa käydä aukomassa laitoksella liikkuessaan.

Marika Rauhamäki ilmoitti, että pikkujouluihin meni rahaa 90 €. Torttuja tuli 
tuplamäärä aiottuun nähden (humanistit ja matikka eivät sovi yhteen…). Pipareitakin 
jäi yli. Paikalla oli 18 henkeä.

Jäläki-Posoleeta vietettiin 27.11. Paikalla oli 9 henkilöä. Viinit menivät, mutta ruokaa 
jäi vielä.

23.11. Kampus Kinossa oli Kesähetket. Paikalla oli 3 kpl avustettavia, lisäksi muita 
romanisteja.

Boui-Boui ilmestyi pikkujouluissa. Lehtiä painettiin 70 kpl, Astérixille jäi 
maksettavaa n. 40 €. Lehtiä on Astérixin kaapissa ensi vuoden fukseille jaettaviksi.

7. Eron myöntäminen edelliselle rahastonhoitajalle ja uuden rahastonhoitajan valinta
Helene Mularille myönnettiin ero luottamustehtävistä. 

Hilla Kaipainen valittiin uudeksi rahastonhoitajaksi.

Miika Hämynen huomautti, että Astérixin tilisysteemi on saatava järkevämmäksi, 
koska tilin haltijan vaihto on nytkin hieman ongelmallista viime vuoden 
rahastonhoitajan ollessa vaihdossa ja tilin ollessa yhä hänen nimissään. Pitäisi ottaa 
selvää, mitä pankeilla olisi tarjota pienelle ainejärjestölle (esim. yritystili). Asia 
siirrettiin mietittäväksi seuraavaan kokoukseen.

8. Tulevat tapahtumat
Pohdittiin saunaillan ja leffaillan yhdistämistä. Todettiin, että se kannattaisi paremmin 
kuin usean erillisen tapahtuman järjestäminen. Karim Aissa Baccouche ehdotti, että 
kysellään opiskelijoilta, mitä he haluaisivat ohjelmaksi. Kysely tapahtuisi face-to-face 
ja sähköisesti. Miika Hämynen ehdotti, että päätetään päivä ja luodaan Facebook-
tapahtuma, jossa ihmiset voivat tehdä ehdotuksia.

Verenluovutussaunan ajankohdaksi päätettiin torstai 27.1. klo 18 alkaen.

Luistelureissut yms. päätettiin sopia sähköpostilistalla.

9. Hyvä opettaja
Espanjaa opiskeleva Heidi Kirkonpelto otti yhteyttä Hyvä opettaja –kilpailuun liittyen. 
Hän halusi ehdottaa kilpailuun lehtori Santiago de la Torre Moralia. Ehdotusta 
kannatettiin, ja Karim Aissa Baccouche laittaa viestiä eteenpäin.

10. META (muut esille tulevat asiat)
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Annika Kauhanen muistutti yhdistyslaista. Kun sääntöjä seuraavan kerran muutetaan, 
niihin on muutettava tilintarkastus toiminnantarkastukseksi.

Käännösalan asiantuntijat KAJ ry otti yhteyttä Marika Rauhamäkeen. KAJ haluaisi 
järjestää infotilaisuuden opiskelijoille Jyväskylässä Akavan Erityisalojen 
eduskuntavaalikiertueen yhteydessä. Todettiin, että asia kuuluu oikeastaan YK:lle, ja 
Miika Hämynen lupasi hoitaa asiaa eteenpäin.

11. Seuraava kokous
Seuraava kokous pidetään ma 17.1. klo 18 Sohwilla. 

12. Kokouksen päättäminen
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 13.14.

Vakuudeksi Jyväskylässä __.__. 2011

Puheenjohtaja Karim Aissa Baccouche

Sihteeri Katja Länsimäki

Pöytäkirjantarkastajat Marika Rauhamäki Miika Hämynen

Liitteet Liite 1 Alkuperäinen esityslista
Liite 2 Helene Mularin eroanomus
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